
فرمان�ده کل س�پاه پاس�داران گف�ت: هنوز 
اطلاع�ات از اصاب�ت موش�ک ها کامل نیس�ت 
ولی بخش�ی از اصابت هایی ک�ه گزارش دقیق، 
مس�تند و میدان�ی از آن داریم نش�ان می دهد 
عملیات با موفقیتی بیش از حد انتظار ما اتفاق 

افتاده است.
به گزارش ایس��نا، سرلشکر حسین سلامی درباره 
عملی��ات »وع��ده صادق« که در پاس��خ ب��ه حمله 
اس��رائیل به کنس��ولگری ایران در دمش��ق صورت 
گرف��ت، اظه��ار کرد: م��ا عملیات مح��دودی انجام 
دادیم و این عملیات در حد اندازه شرارت های رژیم 
صهیونیستی بود و می توانس��ت گسترده باشد؛ این 
عملیات را محدود کردیم به آن بخش از توانایی هایی 
که رژیم صهیونیستی برای حمله به سفارت ما از آن 

استفاده کرده بود.
وی افزود: ای��ن عملیات فصل جدی��دی از تقابل 
را ب��ه روی ما گش��ود. س��امانه های پدافند هوایی و 
موشکی دش��من که ضدموشک بالستیک و کروز یا 
ضدهواپیماهای بدون سرنشین یا با سرنشین است، 
در این س��رزمین کم مس��احت رژیم صهیونیس��تی 
به وفور روی زمین کاش��ته ش��ده اند؛ از سامانه های 
گنبدآهنی��ن تا فلاخ��ن داود و حتی کمک هایی که 
آمری��کا در روزهای اخیر در بخش پدافند هوایی در 
حمایت از رژیم صهیونیستی به عمل آورد، آنان یک 
دفاع عمیق و چندلایه با حمایت آمریکا ایجاد کردند 
که از فضای هوایی عراق گرفته تا اردن و بخش هایی 
از سوریه و نیز فضای هوایی سرزمین های اشغالی را 

در برمی گیرد.
سرلشکر سلامی تاکید کرد: هواپیماهای متنوعی 
و    35F هواپیماه��ای   ،  15F  ،  16F جمل��ه  از 
گلف اس��تریم و حتی سوخت رس��ان ها که در فضای 
هوایی مداومت پرواز به پرنده های دش��من می دادند 
یک س��طح بهم پیوس��ته و یکپارچ��ه از دفاع هوایی 

متراکم و چندلایه را از لحظه ورود پرنده ها به فضای 
هوایی عراق تا میان��ه اردن به عهده گرفته بودند. از 
غرب اردن تا اهداف عمیق در رژیم صهیونیس��تی را 
خود آن رژیم، در امر پدافند هوایی برعهده داش��ت. 
دفاع ضدهوایی و ضدموش��کی که با پیش��رفته ترین 
س��امانه ها همراه بود در برابر ما وجود داشت و عبور 
از این سیس��تم پیچیده و چندلایه و پیش��رفته کار 
بسیار س��ختی بود. فرمانده کل سپاه گفت: طراحی 
عملیات��ی که بتوان��د پرنده ه��ای بدون سرنش��ین، 
موشک های کروز و بالستیک را از این فضا عبور دهد 
ت��ا دقیقا روی زمین بر اهداف نقطه ای اصابت کند و 
منهدم س��ازد، اقدام ما بود. علاوه بر این توانایی های 
بهم پیوس��ته آمریکا و رژیم صهیونیس��تی در عرصه 
جنگ الکترونیک می توانس��ت تاثیرات تعیین کننده 
بر ابزارهای میدان نبرد بگذارد، همه اینها مس��تلزم 
ای��ن بود که نبوغ��ی در طراح��ی تاکتیکی عملیات 
ایجاد ش��ود تا ب��ا طراحی مبتکرانه، هوش��مندانه و 
بس��یار نوآورانه و ناشناخته برای دشمن، به استفاده 
از ابزارهایی برس��د که توان خنثی کردن مثلا تسلط 
دشمن در حوزه جنگ الکترونیک باشد یا قادر باشد 
به نحوی وارد عمل شود که تاکتیک هایی که بخشی 

از سامانه های دشمن را ناکارآمد کند.
وی ب��ا بیان اینک��ه طراحی این عملی��ات اکنون 
قابل گفتن نیس��ت، ادام��ه داد: ده ها فرون��د پهپاد، 

کروز و بالستیک در فواصل زمانی مناسب توانستند 
لایه های عمیق دفاع هوایی به ظاهر اطمینان بخش 
رژیم صهیونیستی را درهم بشکنند و ائتلاف پدافند 
هوایی بین آمریکا، فرانس��ه و رژیم صهیونیس��تی را 
تح��ت تاثیر قرار دهن��د و کم کارآمد کنند تا اهداف 
دقیق ما را در عمق سرزمین های اشغالی هدف قرار 
دهد. ما عملیات محدودی در س��طح ش��رارت های 
دش��من انجام دادیم، این عملیات می توانست بسیار 
گسترده باشد اما دامنه آن را محدود به آن بخش از 
توانایی های رژیم صهیونیستی کردیم که برای حمله 
به کنسولگری ایران در دمشق و شهادت فرماندهان 

عزیز ما استفاده کرده بود.
سرلش��کر س��لامی افزود: هنوز اطلاعات از اصابت 
موش��کها کامل نیس��ت ولی بخش��ی از اصابت هایی 
ک��ه گزارش دقیق، مس��تند و میدانی از آن ها داریم 
نشان دهنده این اس��ت که این عملیات با موفقیتی 
بیش از حد انتظار ما اتفاق افتاده و مردمان ساکن در 
سرزمین های اشغالی، مقامات صهیونیستی و ارتش 
اشغالگر و تروریستی صهیونیستی و آمریکا بهتر از ما 
تا این لحظه اثرات کوبنده این ضربات را تش��خیص 
دادند و متوجه آن شده اند. فرمانده کل سپاه تصریح 
کرد: توصیه می کنم رژیم صهیونیستی از رفتارهای 
گذش��ته خود دس��ت بردارد و از این حرکت عبرت 
بگیرد، اگر این رژیم هر واکنشی نشان دهد، مطمئناً 
پاسخ ما بر اساس این تجربه جدیدی که از توانایی او 

به دست آورده ایم، بسیار سخت تر خواهد بود.
وی ادامه داد: ما تصمیم گرفتیم یک معادله جدید 
بس��ازیم و از این به بعد اگر رژیم صهیونیس��تی در 
ه��ر نقط��ه ای از جهان به منافع م��ا، دارایی های ما، 
شخصیت های ما و شهروندان ما حمله کند، از مبدا 
جمهوری اسلامی ایران او را مورد تهاجم متقابل قرار 
خواهیم داد و عملیات »وعده صادق« نمونه برجسته 

و کاملًا واضحی از این معادله جدید است.

فرماندار  عص�رآزادی/ س�رویس سیاس�ی: 
شهرستان تبریز گفت: جمعیت شهر تبریز دو 
براب�ر، اما تعداد خودرو ها ۲۰ برابر ش�ده و لذا 
پیگیر هستیم تا در شورای ترافیک مسائل را 
به صورت کارشناسی شده پیش ببریم، انتقاد 
مس�افران نوروزی از بابت کمبود پارکینگ در 

سطح شهر به جاست.
"یونس فات��ح" در گفتگو با خبرنگاران در واکنش 
به انتقاد برخی از مس��افران ن��وروزی درباره کمبود 
پارکینگ افزود: کلیه اقدامات مرتبط با سفر را طبق 
دستور آقای اس��تاندار در ستاد سفر استان گوشزد 
ک��رده و با آمادگی کامل این س��تاد برگزار و موارد 
لازم را انجام دادیم؛ ش��هرداری تبریز در این رابطه 
اقدامات خوبی داشت که از آن اقدامات می توان به 
تورهای تبریزگردی و تاکس��ی های "از من بپرس" 
اش��اره کرد و در کنار آن برخی اشکالات نیز وجود 

داشت.
وی با اشاره به اینکه بارها نیز مواردی را پیگیری 
کرده ایم ادامه داد: نظافت کلانشهر تبریز امسال با 
همت شهرداری، مطلوب و قابل قبول بود، در رابطه 
با سرویس های بهداشتی نیز طی بازدیدی که انجام 

داده بودیم برخی از آن سرویس ها مورد غفلت واقع 
ش��ده بود که امیدواریم سال آینده بهبود یابد، یکی 
از اعضای ستاد سفر شهرداری است که در کل ورود 

خوبی به این مسائل داشته است.
فاتح اضافه کرد: کمبود پارکینگ، یکی از معضلات 
ش��هر ماست که برای ش��هروندان و مهمانان نیز از 
چال��ش های اصلی به حس��اب می آید و لذا در این 
مورد مش��کل داریم زیرا جمعیت شهر دوبرابر شده 
اما تعداد خودروها ۲۰ برابر افزایش داش��ته است و 
انتقاد مسافران نوروزی از بابت کمبود پارکینگ در 

سطح شهر به جا بود.

وی در خص��وص چاله زدایی ه��ا معابر نیز تاکید 
کرد: با توجه به حجم برفی که امسال در تبریز بارید 
مجبور به جامد پاشی شدیم و نهایتاً مشکلات جامد 
پاش��ی را هم اکن��ون در چاله ها م��ی بینیم، طبق 
مصوبه س��تاد سفر از هر منطقه شهرداری دو اکیپ 
برای ترمیم چاله زدایی ها انجام ش��ده بود که بیش 

از ۷۰ درصد چاله های تبریز رفع شده بود.
فاتح با اش��اره به رفتار اعضای شورای شهر تبریز 
در جلس��ات علنی قبل از عید نوروز هم توضیح داد: 
در رابطه با حواش��ی که در ش��ورای شهر تبریز در 
س��ال گذش��ته صورت گرفته ب��ود و همچنین امام 
جمعه محترم نیز در پیام نوروزی اش��اره داش��تند، 
تذکرات��ی را نیز در نشس��ت رس��انه ای خطاب به 
اعضای ش��ورا مطرح کردی��م، در حالی که در تمام 
کلانشهرهای کشور حواشی وجود دارد اما در تبریز 
حواشی نسبت به دیگر شهرها بیشتر بود و این را از 
باب امر به معروف به اعضای شورا یادآوری کردیم، 
لذا زیبنده شهر اولین ها نیست که در شورای شهر 
آن چنین موارد حاش��یه ای ص��ورت گرفته و باید 
توجه بیشتری ش��ود که امیدواریم این تذکرات در 

سال ۱۴۰۳ مِلاک عمل قرار گیرد.

رئیس ستادکل نیروهای مسلح گفت: عملیات 
»وعده صادق« با موفقیت کامل انجام و به همه 

اهدافش نائل شد.
به گزارش ایسنا، سرلش��کر محمد باقری با اشاره 
به جنبه ه��ای راهب��ردی عملیات »وع��ده صادق« 
اظهار ک��رد: این عملیات با موفقی��ت کامل انجام و 
به همه اهدافش نائل ش��د. عل��ت این عملیات عبور 
رژیم صهیونیستی از خطوط قرمزی بود که برای ما 
قابل تحمل نبود. اینکه رژیم صهیونیستی ساختمان 
کنس��ولگری ایران را در دمش��ق هدف ق��رار دهد و 
مستش��اران قانونی ما را که به دعوت دولت س��وریه 
برای مبارزه با تروریس��م و به ش��کل قانونی در این 
کشور حضور داشتند را هدف قرار دهد عبور از خط 

قرمز بود.
وی افزود: در 1۰ روز گذشته در همه جهان جز دو 
س��ه کشور حامی مطلق این رژیم، این اقدام محکوم 
شد. این اقدام باید پاسخ می گرفت و رهبری انقلاب 
هم تاکید داش��تند که این تنبیه باید انجام شود که 
با کمک س��پاه پاسداران و دیگر نیروهای مسلح این 

عملیات انجام شد.
رئیس ستادکل نیروهای مسلح تاکید کرد: در این 
عملیات هم مرکز اطلاعاتی بزرگی که اطلاعات لازم 
را برای این جنایت برای صهیونیست ها در ارتفاعات 
جبل الش��یخ تامین می کرد هدف قرار گرفت و هم 
پایگاه هوایی نواتیم که حمله به کنس��ولگری ایران 
از آنجا ص��ورت گرفته بود هدف قرار گیرد که هردو 
ت��ا حد قابل توجهی مورد انهدام قرار گرفتند و از کار 

افتادند.
باقری تاکید کرد: در این عملیات تعداد قابل توجهی 
هم پهپاد هم موشک های کروز و بالستیک استفاده 

شد که با تاکتیک های اندیشه شده و طراحی مناسب 
به کار گرفته ش��دند و گنبد آهنین و س��پر دفاعی 
موشکی صهیونیستی نتوانست مقابله قابل توجهی با 

آن داشته باشد و عملیات به اهداف خود نائل شد.
وی ادامه داد: آمریکا هم اعلام می کرد از عملیات 
دمش��ق اطلاع نداش��ته اما در واقع با چراغ س��بز او 
انجام ش��ده بود و به دنبال توس��عه تنش در منطقه 
نیس��ت اما در فضای عراق و اردن با تمام توان برای 
دفاع از رژیم صهیونیس��تی وارد عمل ش��د و تلاش 
کرد عملیات خنثی ش��ود اما نتوانست و عملیات به 

هدف خود رسید.
باق��ری تصریح کرد: این عملی��ات منتج به نتیجه 
کامل اس��ت، از نظر ما خاتمه یافته اس��ت و قصدی 
ب��ر ادامه عملی��ات وجود ن��دارد ام��ا چنانچه رژیم 

صهیونیس��تی اقدامی علیه جمهوری اسلامی چه در 
خاک ما و چه در مراکز متعلق به ما در کشور سوریه 
و جای دیگ��ری انجام دهد، عملیات بزرگتری انجام 

خواهد شد  .
وی تاکید کرد: توانایی ما در حدی بود که بتوانیم 
عملیات موش��کی و پهپادی ده ها برابر بزرگتر از این 
علیه رژیم داش��ته باشیم، اما این کار را انجام ندادیم 
و س��عی کردیم در حدی که این تنبیه انجام ش��ود 
عملیات کنی��م. مراکز جمعیتی و اقتصادی آنها زده 
نشد تا ارتش جنایتکار و متجاوز صهیونیستی بداند 
اقدام آنها بدون پاس��خ نمی مان��د و قطعا ما آمادگی 

داریم تا از خاک و منافع مان دفاع کنیم.
باقری اظهار کرد: این عملیات توسط سپاه پاسداران 
انجام ش��د، اما در هم افزایی با سپاه، ارتش جمهوری 
اس��لامی با واحدهای پدافندی ارتش و سپاه دفاع از 
آسمان کشور را برعهده داش��تند و دارند،  نیروهای 
مس��لح ما در آمادگی کامل به سر می برند و چنانچه 
لازم باشد وارد عمل خواهند شد و تدابیر لازم برای 
امنیت فضای کشور بعمل آمده و امیدوار هستم این 
عملی��ات موفق طلیعه ای برای پیروزی مردم مظلوم 

فلسطین بر رژیم اشغالگر فلسطین باشد.
رئیس س��تادکل نیروهای مس��لح درباره هرگونه 
اقدام آمریکا علیه منافع ایران گفت: ما این پیام را از 
طریق س��فارت سوییس به آمریکا منتقل کردیم که 
چنانچه آمریکا در اقدامات تجازوکارانه صهیونیست ها 
بخواهد همکاری کند یا با امکاناتی که در منطقه دارد 
مشارکتی داشته باشد و این اطلاعات برای ما قطعی 
ش��ود،  پایگاه ها و نف��رات آمری��کا در منطقه امنیت 
نخواهند داشت و ما او را مانند متجاوز می بینیم و با 

او هم برخورد لازم را خواهیم داشت.

سرلشکر سلامی: 

»وعده صادق« موفقیتی بیش از حد انتظار داشت
صهیونیست ها از این عملیات درس بگیرند

فرماندار شهرستان تبریز در گفتگو با خبرنگاران مطرح کرد؛

حواشی شورا زیبنده شهر اولین ها نیست
یونس فاتح: انتقاد مسافران نوروزی از بابت کمبود پارکینگ در سطح شهر تبریز به جا بود!

سرلشکر باقری:

 به همه اهداف رسیدیم
 عملیات از نظر ما خاتمه یافته است

۲۰۶ نفر از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
پیرامون حمله و اقدام انقلابی س�پاه پاسداران 

انقلاب اسلامی بیانیه ای صادر کردند.
یه گزارش ایس��نا، محس��ن دهن��وی عضو هیئت 
رئیس��ه مجلس ش��ورای اس��لامی در جلسه صحن 
مجلس بیانیه ۲۰6 نفر از نمایندگان مجلس پیرامون 
حمله و اقدام انقلابی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 

را به شرح زیر قرائت کرد: 
»بسم الله الرحمن الرحیم

اما من المجرمین منتقمون
اقدام انقلابی س��پاه پاس��داران انقلاب اسلامی در 
پاسخ به جنایت های متعدد رژیم خبیث صهیونیستی 
از جمله حمله به بخش کنس��ولی سفارت جمهوری 
اس��لامی ایران در دمش��ق و ش��هادت فرماندهان و 

مستش��اران نظامی ایران در بامداد روز یکشنبه ۲6 
فروردی��ن 1۴۰3 آنچن��ان غرورآفرین عزت بخش و 
بازدارن��ده بود که نه تنها ش��ادی ملت انقلابی ایران 
را به همراه داش��ت بلکه سبب شادی و عزت جبهه 
مقاومت  و جهان اس��لام، محرومین، مستضعفین و 

آزادی خواهان جهان گردید.
عملی��ات پیچیده ترکیب��ی هوا فضای س��پاه در 
کنار عملیات های دقیق جن��گ الکترونیک با وجود 
مشخص بودن زمان و مکان عملیات آنچنان دشمن 
رو حی��رت زده ک��رد که تمام��ی طراحی های دفاع 
بازدارنده گنبد آهنین را پوش��الی س��اخت و اهداف 
پیش بینی شده با غرش موشک های نقطه زن مورد 
اصابت قرار گرفت و طراحی های نظامی در جهان را 
در برابر این طراحی تحقیر کرد و یک پاسخ تنبیهی 

و دفاع مش��روع تاریخی موش��کی و پهپ��ادی را در 
جهان بنام ملت ایران و جبهه مقاومت ثبت کرد.

ضمن حمایت از دلاور مردان س��تاد کل نیروهای 
مسلح وزارت دفاع فرماندهان غیور ارتش و سپاه و به 
ویژه فرمانده مقتدر هوافضای س��پاه این موفقیت در 
س��یلی سخت انتقام ملت را به فرماندهی معظم کل 
قوا مام خامنه ای مدظله العالی عزیز و ملت س��رافراز 
ایران اس��لامی تبریک عرض نموده و اعلام می داریم 
هرگونه خطایی راهبردی رژیم اس��رائیل و پشتیبان 
آن آمری��کای خبی��ث در تجاوز به س��رزمین ایران 
اسلامی با پاسخ مقتدرانه فرزندان ملت روبرو خواهد 
ش��د آنچنان که همگان پایان عم��ر نکبت بار رژیم 

جعلی رژیم اسرائیل را به نظاره خواهند نشست.
و السلام علیکم و رحمت الله و برکاته«

در بیانیه ۲۰۶ نفر از نمایندگان مجلس تصریح شد

هرگونه خطای راهبردی رژیم اسرائیل و آمریکا با پاسخ مقتدرانه روبرو خواهد شد
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 صفحه  ۲««

اهم مباحث جذاب نشست علنی شماره ۱۹۰ پارلمان شهری تبریز به روایت "عصرآزادی"

حمایت از کارگران
به وقت عمارت ساعت

رئیس سازمان مدیریت و برنامه  ریزی استان اعلام کرد؛

رشد اقتصادی و ارتقای بهره  وری 
مهمترین هدف آذربایجان شرقی 

در سال جدید

3

8

استاندار آذربایجان شرقی در دیدار با اعضای هیات 
 رئیسه شورای هماهنگی روابط عمومی های

استان مطرح کرد؛

 روابط عمومی ها تسهیل گر 
بستر توسعه هستند

 خمز از تراکتور 
جدا می شود؟

6
 ایجاد پل ارتباطی 

بین صنعت و دانشگاه  ضرورت دارد

3

 فرماندار شهرستان تبریز
 در گفتگو با خبرنگاران 

مطرح کرد؛

 حواشی شورا 
زیبنده شهر اولین ها 

نیست
1

قطب الدین صادقی: 

 تئاتر، یک قصه
  و دو بشِکَن 

و چهار  دکور نیست

مدیرعامل شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی:

توزیع بنزین کشور 
 طبق روال عادی

ادامه دارد
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